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Tirsdag d. 25. feb. 2025 Kl. 20:15  

 

REFERAT   
  16 medlemmer deltog 

 

Valg af referent. 
Referent: Elin 

Valg af ordstyrer og stemmetællere 

Ordstyrer: CharloƩe          Stemmetællere: Kari og GiƩe 

Formandens beretning 

CharloƩe fremlagde sin sidste beretning, som medlem af bestyrelsen gennem 10 år 

Denne vedhæŌes særskilt   

Formandens beretning blev godkendt 

Fremlæggelse af regnskab. 

Helle fremlagde regnskabet. EŌer ændring af tastefejl blev regnskabet godkendt 

Valg Ɵl bestyrelse:  

 På valg:  

 CharloƩe B. Hansen ( modtager ikke genvalg ) 

 Elin B. Clemmensen ( modtager genvalg ) 

 Lone Haugaard ( modtager ikke genvalg ) 

Navneforslag Ɵl bestyrelsen: Jens ChrisƟan, Elin, Hanne, AneƩe, Kari, Bente, Karin 

Jens ChrisƟan, Kari, Karin ønsker ikke valg 

Følgende blev valgt: Elin med 15 stemmer – Hanne med 11 stemmer – AneƩe med 15 stemmer – 
Bente med 6 stemmer   

 

Ørige bestyrelsesmedlemmer:  Helle Hjortlund Madsen og Kiƫ Møller 

 



Valg af suppleanter: 

Bente og CharloƩe blev valgt 

Valg af revisor: 

Bestyrelsen foreslår Karin og hun blev valgt 

Valg Ɵl festudvalg: 

Jens ChrisƟan, John og CharloƩe vil gerne være med og bestyrelsen spørger Anne Metha og Edna 

om de også vil hjælpe. 

 

Behandling af indkomne forslag samt eventuelt:   

Der blev taget en snak om det eventuelt er for meget med en ny dans ca. hver anden gang.  

Langt de fleste synes der er OK. Det gøres for at lære så mange danse som muligt, hvis man ønsker 
at deltage ved forskellige træf.  Bestyrelse kan eventuelt forespørge ved danserne. 

Der er færre og færre der deltager Ɵl sommerdans. Der blev snakket om der er interesse for dans, 
eller om sommerens udeliv trækker mere. Bestyrelsen spørger danserne inden sæsonafslutning. 

Nu er der prøvet et par gange at blive aĬoldt PizzaaŌen ved sæson opstart, hvor danserne er 
velkommen Ɵl at tage venner eller naboen med Ɵl dans, så de kan snuse Ɵl Linedance. 

Det har ikke givet nye dansere, så bestyrelsen tænker nye tanker.   

Der kom forslag om at Western Express skal være mere synlige på de sociale medier. 

Eventuelt deltage i den årlige gymnasƟkopvisning i Ølgod og andre events.    

 

  


